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BE (EE EEE inv. oi; EXE, HE) (EEN EEE inv. EXE, BEDTo:

EE @minvws.nl]
From: I

Sent: Wed 1/27/2021 12:42:04 PM

Subject: RE: Advies Sport ACC 28/01

Received: Wed 1/27/2021 12:42:05 PM

Hoi,

Net uitgebreid met| ERE an PDC gesproken over routekaart en afschaling.
Routekaart:

= Gekke nieuwe bullit over sportscholen en fitness is er al weer uit. Dus routekaart staat goed voor sport.
- [BEEen ik hebben aandacht gevraagd voor publiek bij (top)sport zoals cultuur/evenementen

Afschaling:
- Eo rekening met 9 feb alleen PO open en avondklok weg. Verder geen aanpassingen verwacht. Dan moeten wij dus

een verhaal klaar hebben over: scholen wel open, maar binnen sport voor jeugd niet. Goed om dit punt ook aan §Bmee
te geven, zodat ze hier misschien nog verandering in kan aanbrengen. Sowieso zou gymles en zwemles weer opgestart
moeten worden, want dat is onderdeel van onderwijs.

- Strategie bij afschaling is echt routekaart volgen, dus eerste afschalingsstap voor sport is wat er nu in routekaart bij
‘zeer ernstig’ staat (binnen en buiten toegestaan: volwassenen groepjes van 2, kids normaal trainen). Hij acht de kans

dus klein dat dit in het pakketje van 9 feb mee gaat.
" De tussenstap “Verruiming van sportbeoefening in kleine groepen”, wordt “verruiming van sportbeoefening” zoals in fase

ernstig van routekaart staat. Dat is mooi!

Hij neemt onze annotatie mee in voorbereiding ACC. Daarna moeten we alert zijn wat er richting MCC gaat, en minister dus nog

een aantal aandachtspunten meegeven:
- Po open? dan binnen sport voor deze leeftijdsgroep ook open. Op zijn minst gymles en zwemles toegestaan.

stond daar dus sceptisch tegenover)

Sport zo snel mogelijk meenemen in afschalingspakket
-  Publiek bij (top)sport zoals cultuur/evenementen

Afschalingsstrategie en routekaart worden aan OMT voorgelegd.
Ik zal op mijn niveau vinger aan de pols houden.

Groeten REN

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 10:13

NE (EEE) EEN ois. IEEE ED GED
@ minvws.nl>

5.1.2e)JE @ minvws.nl>;BE(512:
2e @minvws.nl>

Onderwerp: Advies Sport ACC 28/0:

Allen,

Nav eerste verkenning van de sheets hierbij advies van directie Sport voor ACC van morgen. Kan ik er zo van uitgaan dat deze ook

op juiste plek terecht gaat komen of is hier nog een aanvullende actie vanuit ons voor nodig?
Met groet,

van: BEES ED HEE eins.
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 12:33

IRE ovis. IEEE, ED EE ERIEcvs.NEE ERE, (RR)

Onderwerp: RE: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

Beste allen,

Bijgaand de laatste versie van de sheets. Ook de oplegnotitie zoals die vandaag cok mee is gestuurd naar het DOC, alsook het

referentiekader zijn bijgevoegd.
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5.1.2e 5.1.2e

Senior Beleidsmedewerker PDC-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5, Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

06)

minvws.n|

T

E

van: CED IE. (IEEE)IEEEeo minvus.ni>
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 11:57

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling

Dank voor je reactic] aed
Zin de stukken beschikbaar die voorlagen?
Mn conceptueel aanpak afschaling? Dan kunnen we jullie ook gericht helpen met een advies voor ACC en MCC over

sport. Minister vroeg daar ook om bij mij.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: E IE EEE)ERER0 mins niinsdag 26 jan. 2021 9:52 AM

In het BWO lag een eerste conceptuele aanpak afschaling. Die gaat richting ACC van donderdag.
We hebben daarbij geredeneerd vanuit de routekaart natuurlijk en wat is er mbt de driehoek maatregelen, vaccinatie en testen

mogelijk en epidemiologisch verantwoord. Vandaag en morgen wordt daar verder aan gewerkt. Er wordt contact opgenomen met

de directies binnen VWS.

Belangrijkste terugkoppeling die ik uit BWO kreeg was dat er politiek gesondeerd moet worden over aanpak afschaling en dat er

pakketten terug lopen via een aantal fasen die vergelijkbaar zijn met routekaart. Maar dat er de optie is dat er kleinere stappen
worden genomen binnen, zo'n fase. Dat kan bijv aan het epi beeld liggen. Verder kunnen gaandeweg door OMT aanpassingen

gedaan worden in de signaalwaarden.
Zoals bekend hebben we OMT adviesaanvraag gedaan. Vrijdag komt het OMT met een reactie over de routekaart en de

grenswaarden. Dan verwachten we ook een reactie op de maatregelen voor sport in de routekaart. Ik begrijp dat OMT daar met

een apart groepje bij stilstaat..

Grt

5.1.2e

Grt

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:19

minvws.nl>; BE] GE) BEE ninvws.ni>Aan; EEA
,

CC: EAs minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nazending actualiteitenstaf: routekaart en afschaling
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H beide,
Nav onderstaande mail.

Hebben jullie input nodig van ons?

Is er nog een terugkoppeling van BWO? Ik hoorde minister net eea dzarover zeggen.

Hoor graag vanwege de verschillende overlegmomenten deze week.

oMERE

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:14

DMinvws.ny

Hierbij het lijstje vanuit Jeugd, LZ en DMO zoals gisteren aangekondigd.

-  Routekaart: wij zijn alleen gevraagd om input te geven op maatregelen voor opschaling. We zijn NIET betrokken bij de

afschalingsstrategie. Ik stel voor dat we daar nog gerichte input opleveren.

- Routekaart: onze input m.b.t. de routekaart is niet helemaal goed verwerkt. Wat moet er in ieder geval anders:

o De maatregel: "Online alternatieven voor activiteiten voor kwetsbare personen” is een aparte maatregel en valt

niet onder de maatregel"De Directeur Publieke Gezondheid heeft contact met instellingen over maatregelen o.a.

voor:”en vraagt dus om een aparte bullet.

o De maatregel: “Alternatieve vormen van dagbesteding voor thuiswonenden (m.u.v. kinderen t/m 12 jaar).” is een

aparte maatregel en valt niet onder de maatregel "De Directeur Publieke Gezondheid heeft contact met

instellingen over maatregelen o.a. voor:” en vraagt dus om een aparte bullet.

o Uitzonderingen ‘Overige”: in de routekaart is een tekstvoorstel opgenomen over uitzonderingen voor mensen met

een handicap. Omdat het aantal uitzonderingen meer is dan alleen ‘veilig afstand houden, groepsvorming,

mondkapjesplicht (in het personenvervoer)’ hadden we voorgesteld een verwijzing op te nemen naar de Q&A
naar de Rijksoverheid. Dit voorstel heeft het blijkbaar ook niet gehaald.

o Alternatieve vormen van dagbesteding voor thuiswonenden (m.u.v. kinderen t/m 12 jaar). Zou ook bij de

risiconiveaus zorgelijk en ernstig moeten staan, aangezien in deze niveaus al gesproken wordt van mogelijk
verkleinen of scheiden van dagbesteding.

o Aanvullend kijkt ook naar de specifieke adviezen voor thuiswonende ouderen, zoals deze eerder zijn

gepubliceerd. Hier wordt komende week in het OMT over gesproken.
o Qua sport, in de vorige routekaart werd automatisch jeugdactiviteiten t/m 17 meegenomen in de uitzondering.

Goed om dit opnieuw te laten bevestigen en wellicht met volgendeI

-  Begrijp net dat voorstel opgenomen om het bezoek in verpleeghuizen in de zwaarste twee categorieén te maximeren is

afgehouden, dank! Dat zou ook niet passen bij het huidige beleid, kamerbrief lessons learned (juni), amendement van de

Brenk bij de TWM, gebrek aan wetenschappelijke bewijs, etc. de maatregel past ook niet bij algemene beleid t.a.v.

bezoek thuis bij ernstig (want daar staat max 4 en dan kun je niet max 3 zeggen bij bezoek verpleeghuizen).

= De afschalingsstrategie: zijn we dus niet bij betrokken. De strategie is op hoofdlijnen en er is aandacht voor kwetsbare

personen. “Onze” doelgroepen worden niet specifiek genoemd. Met het oog op eventueel afschalen lijkt het voor de GHZ

en VPH verstandig de koepelpartijen te vragen of de bestaande handreikingen voldoende handvatten en instructies
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bieden of afschaling op een zorgvuldige manier kan worden vormgegeven. In de afschalingsstrategie beter/specifiek naar

jongvolwassenen als groep kijken. Vanwege impact, maar ook voor het behouden draagvlak voor de maatregelen.


